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Protokół z V (5) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 17 września 2024 roku 

 

      godz. 1100-1340 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Biłas Władysław  

2. Ciołek Andrzej 

3. Czyż Paweł Artur 

4. Dzienis Jarosław Wiktor 

5. Kazaniecki Krzysztof Tomasz- Starosta 

6. Kozioł Anna Anetta 

7. Kuliś Małgorzata Marianna 

8. Mościński Piotr 

9. Rant Piotr  

10. Senda Grażyna Barbara 

11. Staroszczuk – Luto Anna 

12. Walc Jarosław 

13. Wardziejewska Marzanna Marianna  

14. Wójtowicz Stanisław 

15. Zyborowicz Anna  

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński  otworzył 

V (5) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej stwierdził quorum (13 radnych 

obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności w załączeni - zał. 

nr 1 do protokołu/. 

 

 

Ad.2 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że protokół z IV (4) posiedzenia Komisji był wyłożony do wglądu  

oraz przesłany drogą elektroniczną. Zapytał czy członkowie Komisji mają uzupełnienia  

bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja jednogłośnie, przy 2 osobach nieobecnych przyjęła protokół z IV (4) posiedzenia 

Komisji.  

 

Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.4 

Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Gołdapi Pan Marcin Wysocki bardzo szczegółowo 

przedstawił informację dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego w 2024 w Powiecie 

Gołdapskim w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy w związku z powodziami  

na południu Polski, w Komendzie Powiatowej Policji zostały wyznaczone środki, sprzęt  

oraz osoby do wsparcia działań podjętych po powodzi. 
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Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Gołdapi Pan Marcin Wysocki odpowiedział,  

że Komenda Wojewódzka Policji w Olsztynie przewidziała takie środki oraz grupowane  

są oddziały policji, które na pewno będą wspierały tamtejsze rejony. Zastępca Komendanta 

Powiatowej Policji w Gołdapi Pan Marcin Wysocki dodał, że może to być na zasadzie,  

że policjanci z Olsztyna będą na południu Polski, a reszta policjantów będzie wspierała teren 

Warmii i Mazur. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik 

bardzo szczegółowo przedstawił informację dotyczącą przebiegu letniego sezonu 

turystycznego w 2024 w Powiecie Gołdapskim w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja 

w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Wojciech Szczepanik 

poinformował, że w niedzielę o 2:30 z gołdapskiej komendy 5 strażaków wyjechało do pomocy. 

Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Wojciech Szczepanik dodał, 

że zostali zgrupowani w Sieradzu i uczestniczą już w zadaniach w miejscowości Kędzierzyn-

Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał o to jak wygląda sytuacja z niesprawnym 

samochodem OSP w Lisach i czy został on naprawiony.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Wojciech Szczepanik 

odpowiedział, że zastępca przekazał mu, że okres niesprawności tego pojazdu trwał  

dwa i pół tygodnia. Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Wojciech 

Szczepanik dodał, że jeszcze się upewni czy na pewno został on naprawiony. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że odbyło się spotkanie z Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim, planowane są podmiany obsad m.in. Państwowych Straży Pożarnych 

jak również rozdysponowanie straży ochotniczych do działań na terenie zalanych 

miejscowości. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał również, że prowadzone są analizy na 

temat możliwości wsparcia, dlatego część jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
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powiatu również mogą zostać wysłane do pomocy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że ten przypadek dotyczy również pozostałych służb mundurowych.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel bardzo 

szczegółowo przedstawiła informację dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego  

w 2024 w Powiecie Gołdapskim w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- 

zał. nr 5 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej w Gołdapi Wojciech Szczepanik 

powiedział, że w ramach uzupełnienia samochód 11 września 2024 r. został wprowadzony  

do jazdy. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznał się z informacją dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego  

w 2024 w Powiecie Gołdapskim. 

 

Ad.5 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow bardzo 

szczegółowo przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku 

szkolnym 2023/2024 w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- zał. nr 6  

do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski bardzo 

szczegółowo przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku 

szkolnym 2023/2024 w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- zał. nr 7  

do protokołu/. 
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Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że od jakiegoś czasu widzi, że w liceum jest 

coraz mniej uczniów. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że dane z Głównego 

Urzędu Statystycznego mówią o tym, że w roku 2010 w tej szkole uczyło się 552 uczniów,  

a w 2022 ich liczba wynosiła 290. Członek Komisji Pan Jarosław Walc dodał, że w dodatku 

wtedy był system 3-letni, a teraz jest 4-letni. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, 

że spadek zaczął się w 2014/2015 roku. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział,  

że dostrzega dwa problemy i pierwszym z nich jest demografia, na którą nie ma wpływu  

oraz drugi problem, że młodzież wybiera szkoły w innych miastach. Członek Komisji  

Pan Jarosław Walc powiedział, że nie rozumie tego, ponieważ wyniki pokazują, że nauczanie 

w tej szkole jest bardzo dobre, wyniki zdawalności matur również są wysokie. Członek Komisji  

Pan Jarosław Walc powiedział, że dużo ludzi uważa, że jeśli chcą, aby dziecko było dobrze 

przygotowane na studia trzeba je wysłać do innego miasta. Członek Komisji Pan Jarosław Walc 

powiedział, że nie zgadza się z tym. Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał, czy szkoła 

analizuje ten problem, a jeśli tak to czy zamierza wprowadzić środki zapobiegawcze temu. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że szkoła zauważa problem, on sam pracując 40 lat w tej szkole i uważa, że co roku tendencja 

jest taka sama i 10% uczniów kończących szkołę podstawową idzie uczyć się poza powiat. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski dodał,  

że jeśli chodzi o wspomnianą mniejszą ilość uczniów to jest ona spowodowana, wspomnianym 

przez radnego, niżem demograficznym. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi  

Pan Grzegorz Klimaszewski poinformował, że w tym roku otworzono tylko jedną klasę 

pierwszą, ale jest to spowodowane tym, że 8 klasę kończyło tylko 85 dzieci. Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski powiedział, że z biegiem czasu 

będzie to szkoła z 8 oddziałami, po 2 kierunki z każdego rocznika. Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski dodał, że szkoła stara się zachęcać 

uczniów, wyjeżdża promować się do Kowal Oleckich czy Filipowa, ale jest problem  

z dojazdem oraz jest mała ilość miejsc w bursie.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał czy działania podejmowane przez szkołę nie są  

za słabe. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że patrząc na Zespół Szkół 

Zawodowych jest zupełnie inna tendencja i uczniowie wręcz nie powinni się już w tej szkole 

mieścić.  



6 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski powiedział,  

że często uczniowie wracają i w tym roku przyjął 4 uczniów, którzy byli w liceum  

w Suwałkach.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc uważa, że liceum powinno podjąć jakieś działania, które 

byłyby skuteczne i ściągały tych uczniów. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział,  

że dużo uczniów chce się przygotować do pójścia na studia, więc potrzebują dobrego 

kształcenia, pomocy oraz zajęć dodatkowych.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że szkoła stara się robić różne zajęcia przygotowujące do matury oraz są prowadzone zajęcia 

artystyczne i sportowe.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że wyniki są dobre i nie wie skąd wzięła  

się taka negatywna opinia o gołdapskim liceum. Członek Komisji Pan Jarosław Walc 

powiedział, że trzeba podjąć działania, które ją zmienią.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski powiedział,  

że nie słyszał takiej opinii, że to jest zła szkoła. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że może nie jest to opinia, że jest to zła szkoła 

tylko, że w innych miastach uczniowie będą mieli lepsze warunki.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że właśnie takich uczniów jest 10%.  

 

Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek zapytał ile procent uczniów później wraca. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że ciężko mu określić ile procent uczniów wraca, ale wraca ich sporo.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że często jest to młodzież, która wybiera się 

na oblegane kierunki jak np. medycyna i wielu uczniów ją studiuje ale żaden lekarz do Gołdapi 

nie wraca.  
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Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że to jest inna sprawa, że nie wracają do Gołdapi.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że on sam oraz jego dzieci kończyły 

liceum i nie ma nic do zarzucenia. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, 

że na wiele rzeczy nie ma się wpływu oraz często jest to decyzja rodziców gdzie pójdzie ich 

dziecko.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc odpowiedział, że jest wiele rzeczy, na które nie można 

mieć wpływu ale można próbować coś zmienić.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że obserwuje funkcjonowanie gołdapskich 

szkół. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że aktualnym problemem liceum  

jest to, że jest otwarty tylko jeden oddział w klasach pierwszych. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że trzeba dostosować ofertę pod mieszkańców. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że był nacisk, aby został utworzony profil biol-chem, po którym często idzie  

się na medycynę. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że była zbyt mała liczba 

chętnych uczniów, aby taki oddział otworzyć. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, 

że trzeba dostosować ofertę tak, aby ściągać również mieszkańców z zewnątrz. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że potrzeby się zmieniają i kiedyś popularnym 

kierunkiem był profil humanistyczny, który teraz nie cieszy się już zainteresowaniem. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że szkoły zawodowe cieszą się większym 

zainteresowaniem, ponieważ uczniowie kończą szkołę z zawodem i nie każdy chce studiować. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w tym roku został utworzony również oddział 

mundurowy, który jest wyjściem na potrzeby lokalnej jednostki wojskowej.  

 

Członek Komisji Pan Paweł Czyż powiedział, że w dużej części podziela zdanie radnego  

Pana Jarosława Walca oraz rozumie stanowisko starosty. Członek Komisji Pan Paweł  

Czyż zapytał czy szkoła nie mogłaby organizować dni otwartych uczelni, aby uczniowie 

mogliby poznać możliwości po ukończeniu liceum. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że takie działania są prowadzone, przedstawiciele różnych uczelni przyjeżdżają do liceum  

na przełomie kwietnia oraz maja. 
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Członek Komisji Pan Paweł Czyż powiedział, że sugeruje również prowadzenie 

przykładowych wykładów z zakresu np. prawa czy filozofii, aby zainteresować potencjalnych 

uczniów. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk bardzo szczegółowo 

przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 

2023/2024 w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że w przypadku zespołu szkół zawodowych 

rzuca się w oczy brak boiska. Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał czy szkoła planuje 

zrobić coś w tym kierunku.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział,  

że we wcześniejszych latach były próby pozyskiwania środków na boisko, plus ewentualnie 

jeszcze na sale. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk 

powiedział, że starostwo starało się dwukrotnie na pozyskanie pieniędzy, kwota w pierwszej 

turze wynosiła cztery miliony złotych, następnie ta kwota wzrosła. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że dwukrotnie nie otrzymano tych 

pieniędzy. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk powiedział, 

że jedyną forma dofinansowania do infrastruktury sportowej jest Ministerstwo Sportu, a powiat 

sponsoruje je tylko w 35% i to w najwyższym punkcie. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych 

w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że powiatu niestety nie stać, aby dołożyć kilka milionów 

do takiej inwestycji. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk 

poinformował, że mimo wszystko wciąż szuka możliwości, aby to zrobić, ponieważ wie,  

że tego szkole brakuje. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi. Andrzej Pianka bardzo 

szczegółowo przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych w roku 



9 

 

szkolnym 2023/2024 w formie prezentacji multimedialnej /prezentacja w załączeniu- zał. nr 9  

do protokołu/. 

 

Komisja zapoznał się z informacją o funkcjonowaniu szkół i placówek oświatowych  

w roku szkolnym 2023/2024 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Ad.6 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow przedstawił 

informację dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025. 

/informacja w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow 

poinformował, że od 01.09.2024 r. w Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Gołdapi 

zatrudnionych jest 11 pracowników pedagogicznych na 7 i ¾ etatu, w tym: 4 psychologów  

(3 etaty), 5 pedagogów (3 i ¼ etatu), w tym dyrektor (½ etatu pedagoga), 2 logopedów  

(1 i ½ etatu logopedy). Wszyscy zatrudnieni posiadają kwalifikacje wymagane  

na zajmowanych stanowiskach – psychologa, pedagoga (oligofrenopedagoga, surdopedagoga), 

socjoterapeuty, neurologopedy, logopedy. Liczba nauczycieli w podziale na stopnie awansu 

zawodowego przedstawia się następująco: 6 dyplomowanych, 3 mianowanych, 1 kontraktowy, 

1 nauczyciel początkujący. W Poradni jest zatrudnionych 3 pracowników administracji  

i obsługi (2 i ¼ etatu), lekarz uczestniczący w posiedzeniach Zespołów Orzekających (2/40), 

fizjoterapeuta (2/40) oraz informatyk (2/40). W roku szkolnym 2023/2024 wykonano parking, 

wiatę śmietnikową, wykonano meble do sekretariatu i gabinetów psychologicznych. 

Wymieniono również wszystkie drzwi w wewnątrz budynku, zakupiono komputer do 

sekretariatu i laptop do obsługi narzędzia biofeedback. Zakupiono również narzędzia: 

funkcjonalną skalę dojrzałości społecznej, skale objawowe zaburzeń procesu adolescencji oraz 

2 baterie do diagnozy funkcji dzieci i młodzieży w wieku 6-18 lat. Ponadto na bieżąco były 

zamawiane protokoły do poszczególnych narzędzi diagnostycznych. Zakupiono również 

urządzenie do przeprowadzania terapii biofeedback.  Pomieszczenia Poradni są przygotowane 

do pracy w roku szkolnym 2024/2025. Przewidziany jest remont gabinetów pedagogicznych, 

żaluzji zewnętrznych oraz podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy wejściu do budynku 

Poradni. Zaopatrzenie w pomoce dydaktyczne oraz narzędzia do badań i terapii jest w stopniu 

zadowalającym – przewidziano zakup baterii diagnostycznych do badań pedagogicznych  

oraz narzędzia do wykonywania diagnozy funkcjonalnej dzieci i uczniów ze spektrum zaburzeń 

autystycznych ASD. 
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Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś zapytała jakie jest procentowe zapotrzebowanie  

na wizytę fizjoterapeutyczną, a ile osób skorzysta z niej w ciągu dwóch godzin.  

 

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow 

odpowiedział, że zazwyczaj diagnoza terapeuty trwa od 30 do 40 minut, więc liczba diagnoz 

wynosi ok. 2-3 i kolejka do nich jest bardzo długa. Dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow powiedział, że jeśli jest kolejka po diagnozę 

terapeutyczną, to automatycznie wydłuża się czas wydania dokumentów. Dyrektor Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow dodał, że fizjoterapeuta 

diagnozuje tylko małe dzieci, czyli od momentu urodzenia do podjęcia nauki w klasie 

pierwszej. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow 

powiedział, że takie zajęcia rehabilitacji mogą być na zajęciach wczesnego wspomagania 

rozwoju małego dziecka chyba, że rodzic skorzysta ze specjalistów, ortopedów. Dyrektor 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow poinformował, że 

cieszy się, że nawiązano współpracę z panią fizjoterapeutką w tym roku szkolnym, ponieważ 

co roku jest problem pod koniec sierpnia kiedy trzeba nawiązać umowy. Dyrektor Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow dodał, że wizyty prywatne są 

bardzo kosztowne, a tutaj pani fizjoterapeutka otrzymuje 100 zł za godzinę co nie jest dużą 

kwotą. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow 

powiedział, że z rozporządzenia wynika, że lekarz jest niezbędny i uczestniczy on  

w posiedzeniach zespołu o funkcjonowaniu poradni w składzie zespołu orzekającego. Dyrektor 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow poinformował, że 

każda osoba w tym zespole jest ważna, natomiast opinia o potrzebie wczesnego wspomagania 

i orzeczenie o potrzebie nauczania indywidualnego oraz kształcenia specjalnego jest wydawana 

na podstawie zaświadczenia lekarskiego. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow powiedział, że spotkania zespołu orzekającego odbywają się  

raz na dwa tygodnie, jeśli jest to możliwe. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow dodał, że wtedy są podejmowane decyzje o wydawaniu opinii  

i orzeczeń.  

 

Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś zapytała, czy zatrudnienie fizjoterapeuty  

jest obligatoryjne, zapisane i regulowane prawem.  
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Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow powiedział, 

że poradnia jest poradnią specjalistyczną i pomoc małym dzieciom jest przede wszystkim 

priorytetowa, ponieważ wcześniejsza diagnoza i pomoc ma wpływ na późniejsze 

funkcjonowanie w edukacji. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi  

Pan Janusz Tkaczow poinformował, że jeśli poradnia zauważy i zdiagnozuje problem to wtedy 

jest proponowana pomoc. Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi  

Pan Janusz Tkaczow dodał, że dziecko z deficytem ruchowym może mieć problemy  

z rozwojem mowy, ruchowym czy emocjonalnym. Dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Gołdapi Pan Janusz Tkaczow powiedział, że w pozostałych poradniach np.  

w Ełku również są zatrudnieni fizjoterapeuci.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Wyszedł Pan Jarosław Dzienis godzina 12:00. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski przedstawił 

informację dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025. 

/informacja w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu/. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski poinformował, 

że ogólna liczba uczniów w szkole wynosi 311 uczniów w 11 oddziałach. Liczba uczniów  

w poszczególnych klasach wynosi: 1 klasa I – 24 uczniów, 5 klas II – 143 uczniów, 3 klasy III 

– 84 uczniów, 2 klasy IV – 60 uczniów. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi  

Pan Grzegorz Klimaszewski powiedział, że jeśli chodzi o kadrę to jest zatrudnionych  

26 nauczycieli: 19 dyplomowanych, 3 mianowanych oraz 4 poczatkujących. Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski poinformował, że jeśli chodzi  

o bazę lokalową to jest 16 sal lekcyjnych, 2 pracownie komputerowe, 1 biblioteka oraz 1 sala 

gimnastyczna. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek powiedział, że jest problem z dachem w liceum 

ogólnokształcącym.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że nie wspomniał o tym, ponieważ powiat podjął już działania i dach zostanie naprawiony. 
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Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski dodał,  

że ten problem towarzyszy szkole już od lat, występują zacieki i szkoła na własną rękę 

próbowała to naprawić, ale już zostały podjęte działania na naprawę tego dachu. 

 

Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek zapytał Pana Starosty jakie to są działania i z jakich 

środków będzie to realizowane. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że powiat zajął się audytami  

oraz prowadzeniem prac na ten temat, ponieważ żeby skorzystać z jakiegokolwiek działania  

do dokumentów wnioskowych potrzebne są audyty. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że są analizowane działania jak np. nabór na termomodernizację i Odnawialne 

Źródła Energii  dla szkół. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że niestety nie jest znana 

wartość dofinansowania i na samym początku będzie trzeba pokryć 23% VAT-u. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na chwilę obecną powiatu nie stać, aby w tym 

działaniu podejść, więc powiat skłania się bardziej ku Regionalemu Programowi 

Operacyjnemu, gdzie wkład własny nie wynosi więcej niż 20%. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki poinformował, że trwa analiza i powiat czeka na nabory. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że problem cieknącego dachu trwa od wielu lat. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że nie wydaje mu się, że promocja uczelni przyciągnie uczniów  

do gołdapskiego liceum. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w zespole szkół 

zawodowych również są te uczelnie promowane. 

 

Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek zapytał jaka jest całkowita wartość remontu dachu.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na jego prośbę jeden z wykonawców 

wykonał analizę liceum, zespołu szkół zawodowych, zespołu placówek edukacyjno- 

wychowawczych oraz starostwa. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że sprawdzono jakie są koszty, audyty, które są niezbędne do starania się o dofinansowanie. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w liceum ta kwota wynosi 2 mln,  

w przypadku starostwa było podobnie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że warto  

się przyjrzeć tematu termomodernizacji oraz odnawialnych źródeł energii, ponieważ  

to są największe koszty.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  
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Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk przedstawił informację 

dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025 /informacja  

w załączeniu- zał. nr 12 do protokołu/. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk poinformował,  

że dokonano naboru do 1 oddziału technikum w zawodach: technik logistyk OPW  

oraz technik organizacji turystyki oraz do 2 oddziałów  Branżowej Szkoły  I stopnia  

w zawodach mechanik pojazdów samochodowych, klasa wielozawodowa oraz klasa 

wielozawodowa. Połączono klasę 2w i 2m. Ogółem w klasach  w 18 oddziałach uczyć  

się będzie 550 uczniów. (Technikum - 332, BSI – 218). W szkołach zaocznych nie dokonano 

naboru do żadnego oddziału. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr 

Bartoszuk powiedział, że stan kadry uległ lekkiej zmianie w porównaniu do poprzedniego roku, 

jest jeden nauczyciel z ograniczonym etatem. Jeden nauczyciel udał się na emeryturę, a jeden 

jest w trakcie urlopu dla poratowania zdrowia. Przeliczając przydział godzin w etaty stan kadry 

to 42,224 etatu . Wszyscy nauczyciele pracują zgodnie z kwalifikacjami. Występują pewne 

braki kadrowe, nauczyciel zatrudniony w miejsce nauczyciela od przedmiotów zawodowych 

gastronomicznych uzupełnia uprawnienia pedagogiczne – planowane pełne kwalifikacje  

to styczeń-luty 2025.  Oprócz tego z powodu braku nauczyciela do zajęć przedmiotów 

zawodowych handlowych część godzin zajęć praktycznych (6h) odbywa się na praktykach  

u pracodawców. Poza tym szkoła zatrudnia 8 osób administracji i obsługi. Dyrektor Zespołu 

Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że wykonano zalecenie Państwowej 

Straży Pożarnej dotyczącej zabezpieczenia szkoły w hydrant przeciwpożarowy.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

przedstawił informację dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 

2024/2025 /informacja w załączeniu- zał. nr 13 do protokołu/. 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

poinformował, że zapoznano uczniów/ wychowanków z regulaminami obowiązującymi  

w placówce, dokonano przeglądu sprzętu i urządzeń w salach lekcyjnych, pracowniach  

oraz pomieszczeniach internatu i pomieszczeniach bursy szkolnej. Dokonano również 

przeglądu sali gimnastycznej, boiska, placu zabaw oraz fit-parku. Dyrektor Zespołu Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka podczas przerw 
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międzylekcyjnych zaplanowano dyżury nauczycieli w szkole i na posesji placówki. W ramach 

zajęć popołudniowych w bursie i internacie zaplanowano zajęcia w grupach wychowawczych. 

Przeprowadzono bieżące prace konserwatorsko - porządkowe na całym terenie Zespołu 

Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi, odmalowano salę lekcyjną  

nr 109. Przy organizacji zajęć, imprez i wycieczek poza terenem placówki wzięto pod uwagę 

liczbę opiekunów oraz sposób zorganizowania opieki  uwzględniając wiek, stopień rozwoju 

psychofizycznego, stan zdrowia i niepełnosprawność osób powierzonych opiece szkoły  

lub placówki, a także specyfikę zajęć, imprez i wycieczek oraz warunki, w jakich będą  

się one odbywać. Plac zabaw jest ogrodzony i sprawny technicznie. Dyrektor Zespołu Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka  dodał, że pomalowano ściany, 

wstawiono drzwi oraz zamontowano kraty bezpieczeństwa, które nie były ujęte w projekcie  

w adaptacji pomieszczeń po pomieszczeniach Domu Dziecka. Z nowo pozyskanych funduszy 

zakupiono drzwi i wyposażono pomieszczenia Szkoły Przysposabiającej do pracy,  

oraz zakupiono wyposażenie do tych pomieszczeń, zaadoptowano jedno pomieszczenie  

na dodatkowy pokój dla wychowanków internatu, wyremontowano kuchenkę szkolną  

i zaadoptowano na potrzeby nowego oddziału przedszkolnego, który będzie służył dzieciom                                                             

z niepełnosprawnościami autystycznymi. Wyremontowano i zaadoptowano jedno 

pomieszczenie na pokój pracy psychologa i pedagoga. Z pozyskanych funduszy zakupiono 

kuchenkę elektryczną do aneksu kuchennego. Podczas kontroli warunków korzystania  

z obiektów szkoły (placówki) stwierdzono, iż pomieszczenia znajdujące się w budynkach 

należących do Zespołu jak i posesja Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych  

w Gołdapi są w pełni przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 2024/2025, nie występuje 

zagrożenie życia i zdrowia osób korzystających z tych obiektów oraz zapewnione są bezpieczne 

i higieniczne warunki pobytu w szkole. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznał się z informacją dotyczącą przygotowania placówek oświatowych  

do roku szkolnego 2024/2025. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził 5 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Komisji wznowił obrady.  
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Ad.7a 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska  

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gołdapski /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu- zał. nr 14 do protokołu/. 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

poinformowała, że ustawa z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym,  

w art. 15 ust.1 pkt. 6 i ust. 2 nakłada na właściwy organ danej jednostki samorządu 

terytorialnego obowiązek określenia w drodze uchwały przystanków komunikacyjnych  

i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów. Zmiana danych w załączniku nr 1 do uchwały m XXIX/187/2012 Rady Powiatu  

w Gołdapi z dnia 20 grudnia 2012 r. przygotowana została w oparciu o wniosek Wójta Gminy 

Dubeninki o ustanowienie przystanku autobusowego w miejscowości Łysogóra w ciągu drogi 

powiatowej numer 1953N, na której planowane jest uruchomienie nowej linii komunikacyjnej  

w celu dowożenia dzieci do szkoły i odbioru po zakończonych zajęciach szkolnych. W wyniku 

dokonanego uzupełnienia treść załącznika Nr 1 otrzymuje brzmienie jak w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Powiat Gołdapski. 

 

Ad.7b 

Główna Księgowa Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Anna Chalecka  

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
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przeznaczonych na zadania w 2024 roku /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 15  

do protokołu/. 

Główna Księgowa Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Anna Chalecka 

poinformowała, że pismem z dnia 11 września 2024 r. Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi 

poinformował, iż w związku z rozwiązaniem umowy o zorganizowanie stażu dla osoby 

niepełnosprawnej pozostają wolne środki na zadania dotyczącym rehabilitacji zawodowej  

w kwocie 1l 456,14 zł. Ponadto pozostają wolne środki na zadania dotyczących rehabilitacji 

społecznej tj. - likwidacji barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych 6 024,47 zł, 

- uczestnictwa osób niepełnosprawnych w turnusach rehabilitacyjnych 4 085,00 zł. Po analizie 

zgłaszanych potrzeb i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, proponuje się powyższe środki finansowe w łącznej 

kwocie 21 565,61 zł przesunąć na: zwrot dodatkowych kosztów związanych z zatrudnieniem 

pracowników niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji zawodowej kwotę 4 409,03zł, 

dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych dla osób 

niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji społecznej kwotę 17 156,58zł. Zgodnie z art.  

35a ust.3 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych, Rada Powiatu w formie uchwały określa zadania, na które przeznaczy 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych  

na zadania w 2024 roku. 

 

Ad.7c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2024–2039 

/projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 16 do protokołu/. 
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Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zgodnie z art. 229 ustawy  

o finansach publicznych wartości przyjęte wieloletniej prognozie finansowej i budżecie 

jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu 

terytorialnego. W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie przedsięwzięć urealniono 

poszczególne wartości zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu w 2024 r. Zaktualizowano 

wartości planu dochodów i wydatków oraz dane uzupełniające w poszczególnych latach 

realizacji projektu pn.: „Rozwój e-usług publicznych w Powiecie Gołdapskim”. W załączniku 

nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF” zaktualizowano poszczególne wartości limitów  

w poszczególnych latach projektu pn.: „Rozwój e-usług publicznych w Powiecie Gołdapskim” 

w celu prawidłowej realizacji projektu.  Projekt realizowany będzie w ramach Funduszy 

Europejskich dla Warmii i Mazur 2021-2027 (FEWM) Priorytet 01: Gospodarka, Działanie 

01.06. – E-usługi publiczne. Łączne nakłady finansowe 2 784 732,30 zł - wydatki bieżące  

i majątkowe w tym: Limit 2023 r. 53 255,31 zł – kwalifikowalny wydatek poniesiony  

w 2023 r. do zrefundowania w 2024 r. Limit 2024 r. 748 101,99 zł. Limit 2025 r.  

993 225,00 zł. Limit 2026 r. 990 150,00 zł. Limit zobowiązań 2 731 476,99 zł. W obecnym 

wykazie przedsięwzięć jednoroczne zadanie pn.: „Zakup sprzętu niezbędnego do modernizacji 

infrastruktury drogowej Powiatu Gołdapskiego” zostało trwale usunięte. Wieloletnia prognoza 

finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu i po dokonanych zmianach Powiat 

Gołdapski spełnia warunek z art.243 ustawy o finansach publicznych. Plan dochodów zwiększa 

się o kwotę 6 260 915,10 zł i po zmianach wynosi 83 995 876,58 zł. Plan wydatków zwiększa 

się o kwotę 6 260 915,10 zł i po zmianach wynosi 90 751 210,36 zł. Deficyt budżetu po zmianie 

wynosi 6 755 333,78 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 7 795 333,78zł. Rozchody  

1 040 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego  

na lata 2024–2039. 
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Ad.7d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu powiatu w roku 2024 /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 17 

do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w rozdziale „Lokalny transport 

zbiorowy” proponuje się zmniejszenie planu dochodów  o  kwotę per saldo 11 000,00 zł  

w związku z podpisanym aneksem do porozumienia 2/P/2024 na wypłatę rekompensaty  

na rzecz Organizatora w części stanowiącej zwrot utraconych przychodów z tytułu stosowania 

ustawowych uprawnień do ulgowych przejazdów w publicznym transporcie zbiorowym  

oraz w związku z dodatkowym wsparciem Gminy Banie Mazurskie na realizowane przewozy 

autobusowe o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Gołdap-Banie 

Mazurskie przez Grabowo. W rozdziale „Drogi publiczne powiatowe” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 960 000,00 zł w związku z proponowaną pomocą 

finansową w postaci dotacji celowej z Gminy Gołdap oraz Gminy Banie Mazurskie.  

W rozdziale  „Działalność Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” proponuje się zwiększenie 

planu dochodów bieżących o kwotę 4 800 000,00 zł w związku z dofinansowaniem  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie pn.: Remont drogi powiatowej nr 1815N  

na odcinku Juchnajcie – Widgiry. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, 

że w rozdziale  „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 

per saldo 178 675,95 zł w związku z realizacją projektu pn. „Rozwój e-usług publicznych  

w Powiecie Gołdapskim” dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027. W rozdziale „Kwalifikacja wojskowa” proponuje 

się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 19 782,45 zł zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. zmniejszającą plany dotacji celowych  

w powiatach w 2024 r. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 102 800,00 zł z tytułu udziału organu prowadzącego w dofinansowaniu  

w roku szkolnym 2024/2025 dla kolejnego oddziału przygotowania wojskowego w Technikum 

Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi. W rozdziale „Komendy Powiatowe Państwowej 

Straży Pożarnej” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 64 324,00 zł zgodnie  

z Decyzją Nr FB 239/2024 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 16 sierpnia 2024 r. 

dotacja przeznaczona na wypłatę odprawy emerytalnej oraz zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko - Mazurskiego z dnia 27 sierpnia 2024 r. dotacja przeznaczona na pokrycie 

wydatków związanych z wypłatą rekompensaty pieniężnej dla funkcjonariuszy za czas służby 

przekraczający określoną normę. W rozdziale „Różne rozliczenia finansowe” proponuje się 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 3 796,00 zł  w związku z przekazaniem przez Wojewodę 
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Warmińsko-Mazurskiego środków z Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy. 

W rozdziale  „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 36 

900,00 zł w związku z otrzymaną decyzją z Ministerstwa Edukacji Narodowej o przyznaniu 

dofinansowania na program pn.: „Podróże z klasą”. W rozdziale „Fundusz Pracy” proponuje 

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 27 540,60 zł w związku z przystąpieniem do realizacji 

rządowego programu „Dofinansowanie do wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych  

i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027”. W rozdziale  „Pozostała 

działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 117 500,00 zł w związku 

z otrzymanym dofinansowaniem na zakup samochodu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach obszaru D programu wyrównywania różnic 

między regionami III pn. „Kolorowa droga dzieci z domu do szkoły” zgodnie ze złożonym 

wnioskiem z 29.02.2024 r. W rozdziale „Powiatowe Urzędy Pracy” proponuje się zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 161,00 zł w związku z wynagrodzeniem przysługującym płatnikom 

za terminowe wpłaty podatku dochodowego od osób fizycznych. Uzyskane dochody 

Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi proponuje przeznaczyć na zwiększenie planu wydatków 

bieżących z tytułu wynagrodzenia. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, 

że plan dochodów budżetu powiatu zwiększa się o kwotę per saldo 6 260 915,10 zł. W rozdziale 

„Drogi publiczne gminne” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 720 000,00 zł  

w celu zabezpieczenia środków na udzielenie dotacji celowej dla Gminy Gołdap  

z przeznaczeniem na inwestycje: w kwocie 700 000,00 zł – zadanie pn. :”Przebudowa ulicy 

Polnej w Gołdapi” oraz w kwocie 20 000,00 zł – zadanie pn. :”Przebudowa drogi gminnej  

we wsi Rożyńsk Mały”. W rozdziale „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” proponuje 

się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej 

realizacji zadań. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 210 207,00 zł w związku z realizacją projektu pn. „Rozwój e-usług 

publicznych w Powiecie Gołdapskim” dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027. W rozdziale „Kwalifikacja wojskowa” 

proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 19 782,45 zł zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. zmniejszającą plany dotacji celowych  

w powiatach w 2024 r. W rozdziale  „Rezerwy ogólne i celowe” rozwiązuje się częściowo 

rezerwę celową zgodnie z postanowieniami Zarządu Powiatu dokonując przeniesień między 

działami, rozdziałami i paragrafami w kwocie 31 177,00 zł z przeznaczeniem na wydatki 

oświatowe. Po zmianach rezerwa łącznie wynosi 332 023,00 zł. W rozdziale  „Pozostała 

działalność” proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 543 353,05 zł w celu 

zabezpieczenie wkładu własnego zadania pn.: Remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku 
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Juchnajcie – Widgiry oraz na zabezpieczenie środków na wydatki związane z działalnością 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się 

przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji 

zadań. W Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi w rozdziale „Pozostała działalność” 

proponuje się zwiększenie środków o kwotę 128 500,00 zł na pokrycie wydatków związanych 

z wyposażeniem uczniów klasy Oddziału Przygotowania Wojskowego w roku szkolnym 

2024/2025 oraz na zakup pakietu szkoleniowego dla uczniów tego Oddziału, w tym: 102 800,00 

– zostanie pozyskane dofinansowanie z dotacji celowej pochodzącej z Ministerstwa Obrony 

Narodowej, 25 700,00 – zabezpieczenie wkładu własnego w celu pozyskania dotacji.  

W rozdziale „Technika” proponuje się zwiększenie środków o kwotę 31 177,00 zł pochodzącą 

z rezerwy oświatowej w celu wypłaty odprawy emerytalnej dla nauczyciela odchodzącego na 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne. W rozdziale  „Branżowa szkoła I i II stopnia” 

proponuje się zmniejszenie środków o kwotę 25 700,00 zł na zabezpieczenie wkładu własnego 

w celu pozyskania dotacji. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie 

środków o kwotę 2 053,00 zł w związku z otrzymanymi środkami z Funduszu Pomocowego  

na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. W Liceum Ogólnokształcącym  

w Gołdapi w rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 20 866,00 zł w związku z otrzymanymi środkami z Funduszu Pomocowego  

na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad uczniami będącymi obywatelami Ukrainy oraz w związku z otrzymanym 

dofinansowaniem z Ministerstwa Edukacji Narodowej na realizację wycieczek w ramach 

programu „Podróże z klasą”. W Zespole Placówek Edukacyjno - Wychowawczych w Gołdapi 

w rozdziale „Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod 

pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych  

i innych formach wychowania przedszkolnego” proponuje się przesunięcia środków w ramach 

posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale „Pozostała 

działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 16 900,00 zł w związku  

z otrzymanym dofinansowaniem z Ministerstwa Edukacji Narodowej na realizację wycieczek 

w ramach programu „Podróże z klasą”. W rozdziale  „Specjalne ośrodki szkolno-

wychowawcze” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 117 500,00 zł w związku 

z otrzymanym dofinansowaniem na zakup samochodu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach obszaru D programu wyrównywania różnic 

między regionami III pn. „Kolorowa droga dzieci z domu do szkoły” zgodnie ze złożonym 

wnioskiem z 29.02.2024 r. W Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi w rozdziale 
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„Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 877,00 zł  

w związku z otrzymanym wsparciem na realizację dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy. W rozdziale „Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie 

specjalistyczne” proponuje się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego 

w celu prawidłowej realizacji zadań. W Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi  

w rozdziale „Zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie” proponuje  

się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej 

realizacji zadań. W rozdziale „Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie” proponuje się przesunięcia 

środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań.  

W rozdziale „Fundusz pracy” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 27 540,60 

zł w związku z przystąpieniem do realizacji rządowego programu „Dofinansowanie  

do wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka  

na lata 2024-2027”. W rozdziale „Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę  2 000,00 zł  

w związku z przeliczeniem potrzeb na 2024 rok. W rozdziale „Rodzina” proponuje  

się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 2 000,00 zł  w  związku z przeliczeniem potrzeb  

na 2024 rok. W Zarządzie Dróg Powiatowych w Gołdapi w rozdziale „Drogi publiczne 

powiatowe” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę per saldo 5 535 822,00 zł  

na: zabezpieczenie środków na zadanie pn.: Remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku 

Juchnajcie – Widgiry w kwocie 6 000 000 zł, w tym zaangażowanie środków w kwocie  

43 000,00 zł poprzez zmniejszenie na innych zadaniach remontowych w ramach bieżącego 

utrzymania dróg; zabezpieczenie środków na zakup 462 sztuk sadzonek drzew  

(decyzja Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska) w kwocie 135 000,00 zł, zakup paliwa  

do zimowego utrzymania dróg w kwocie 33 000,00 zł,  zakup soli drogowej do przygotowania 

mieszanki piaskowo-solnej w kwocie 65 682,00 zł, zakup piasku do przygotowania mieszanki 

piaskowo-solnej w kwocie 22 140,00 zł zabezpieczenie środków na przygotowanie mieszanki 

piaskowo- solnej oraz wykonanie 5 letnich rozszerzonych przeglądów obiektów mostowych  

w kwocie 40 000,00 zł, zabezpieczenie środków na opłaty z tytułu użytkowania gruntów 

pokrytych wodami Skarbu Państwa na nowopowstałych przepustach, przyczółków mostów  

w kwocie 3 000,00 zł, zmniejszenie środków na zadanie inwestycyjne pn.: Przebudowa 

infrastruktury drogowej na terenie powiatu gołdapskiego – 720 000,00 zł. W rozdziale 

„Starostwa powiatowe” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 000 zł w celu 

zabezpieczenia środków na umowę cywilnoprawną. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia 

środków w ramach posiadanego planu w celu prawidłowej realizacji zadań. W Komendzie 
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Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w rozdziale „Komendy Powiatowe 

Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę  

64 324,00 zł zgodnie z Decyzją Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 16 sierpnia 

2024 r. dotacja przeznaczona na wypłatę odprawy emerytalnej dla funkcjonariusza 

odchodzącego na zaopatrzenie emerytalne oraz zgodnie z Decyzją Wojewody Warmińsko - 

Mazurskiego z dnia 27 sierpnia 2024 r. dotacja przeznaczona na pokrycie wydatków 

związanych z wypłatą rekompensaty pieniężnej dla funkcjonariuszy za czas służby 

przekraczający określoną normę. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach 

posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. W Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Gołdapi w rozdziale  „Powiatowe Urzędy Pracy” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 161,00 zł z tytułu wynagrodzeń osobowych pracowników. Pozostałe 

zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach posiadanego planu w celu prawidłowej 

realizacji zadań. Plan wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę  

6 260 915,10 zł. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 6 260 915,10 zł i po zmianach wynosi 

83 995 876,58 zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę 6 260 915,10 zł i po zmianach wynosi 

90 751 210,36 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 6 755 333,78 zł. Przychody budżetu  

po zmianie wynoszą 7 795 333,78zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian budżetu. 

 

Ad.7e 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu emisji 

obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu /projekt uchwały Rady 

Powiatu w załączeniu- zał. nr 18 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że uchwała Rady Powiatu 

Gołdapskiego stanowi formalny początek i podstawę prawną procedury uruchomienia emisji 

obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej. Obligacje komunalne to papiery 

wartościowe emitowane przez jednostkę samorządu terytorialnego. Jednostka otrzymuje  
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od nabywców obligacji środki pieniężne, natomiast sama jest zobowiązana do zapłaty 

obligatariuszom odsetek i wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji ma ułatwić 

finansowanie planowanego deficytu budżetowego w 2024 roku, wynikającego w szczególności 

z realizacji zadań inwestycyjnych oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Powiat 

wyemituje obligacje na okaziciela w łącznej liczbie 3 000 sztuk o wartości nominalnej 1 000 zł 

każda, na łączną kwotę 3 000 000 zł. Obligacje zostaną wykupione w 3 częściach z dwóch serii 

według wartości nominalnej. Emisja obligacji nastąpi w 2 seriach, z końcowym terminem 

wykupu w roku 2039. Emisja zostanie dokonana w trybie oferty niepublicznej, a Zarząd 

Powiatu przeprowadzi wszelkie działania związane z wyborem podmiotu uprawnionego  

do przeprowadzenia procesu nabycia obligacji Powiatu Gołdapskiego. Obligacje powiatowe  

w swej istocie spełniają funkcję kredytu, jednak są dla Powiatu bardziej korzystne  

niż tradycyjny komercyjny kredyt bankowy, głównie z uwagi na swoją elastyczność, poprzez: 

prostsze i bezpieczniejsze procedury na wyłonienie podmiotu uprawnionego  

do przeprowadzenia procesu nabycia obligacji; istniejące możliwość negocjacji ceny 

finansowania (kosztu) obligacji po złożeniu ofert; możliwość zastosowania różnych marż  

dla danej części serii; dłuższy okres karencji niż przy kredycie, co umożliwia zaangażowanie 

środków finansowych jako wkład własny do  przedsięwzięć finansowanych z udziałem 

środków unijnych w kolejnych latach. Emisja obligacji daje możliwość określenia takich 

terminów wykupu, które zapewniają bezpieczeństwo w zakresie płynności finansowej budżetu. 

Z analizy budżetu wynika, iż emisja obligacji na kwotę  3 000 000 zł, pozwoli zachować 

płynność finansów Powiatu. Niniejsza Uchwała Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji 

określa ogólne warunki emisji, m.in. wielkość emisji, podział na transze i serie, terminy wykupu 

poszczególnych serii obligacji oraz sposób emisji. Ogólne określenie warunków emisji 

obligacji jest niezbędne w celu przeprowadzenia negocjacji w sprawie wyboru agenta emisji 

obligacji, czyli podmiotu który będzie organizatorem, depozytariuszem i gwarantem emisji. 

Uchwała ta określa przedmiot zamówienia, zakreślając równocześnie granice, w których 

oferenci mogą przygotować swoje oferty. Po wybraniu agenta emisji zostanie podpisana z nim 

umowa na emisję obligacji. Z uwagi na powyższe niezbędne jest podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyemitowania obligacji przez Powiat Gołdapski oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 
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Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał, czy jeżeli uchwała zostanie podjęta i zostaną 

wyemitowane obligacje, to jak będzie wyglądało ogólne zadłużenie powiatu, ponieważ wie,  

że są ściśle określone normy. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

wskazuje na to, że zachowane są wskaźniki. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, 

że obecne zadłużenie powiatu wynosi 12 300 000,00 zł, rozchody planowane są 1 040 000,00 

zł, natomiast emisja obligacji ma nastąpić w wysokości 3 000 000 zł. Skarbnik Powiatu  

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o fakt ich wyemitowania to nie nastąpi 

to od razu po podjęciu uchwały. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała,  

że w imieniu Zarządu Powiatu będzie musiała wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o wydanie opinii o możliwości sfinansowaniu deficytu  oraz spłaty zobowiązań  

z wyemitowanych obligacji. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała,  

że wszystko zostanie poddanie analizie i dopiero uzyskanie pozytywnej opinii pozwoli  

na wystąpienia do potencjalnych oferentów którzy będą wstanie wyemitować te obligacje. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że chciałaby wszcząć procedurę 

zapytania ofertowego, ponieważ obligacje są zwolnione z procedury przetargowej. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że chciałaby wyłonić wykonawcę, który będzie 

oferował najniższe oprocentowanie i marżę. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, 

że Wibor oferuje 6-miesięczne oprocentowanie i utrzymuje się on na stałym poziomie  

w wysokości 5,85%. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jest to sytuacja 

dość stabilna. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał czy w momencie kiedy powiat będzie chciał 

zaciągnąć nowe zobowiązania  istnieje jakiś margines bezpieczeństwa. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że wszystko zależy od możliwości 

spłaty tego zadłużenia. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że ogromny 

wpływ na wysokość emisji obligacji ma wysokość pozyskiwanych dochodów. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że państwo daje subwencje oraz dotacje, które mają 

przełożenie na wskaźniki Wieloletniej Prognozy Finansowej. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że można przypuszczać  o ile wzrosną przychody w stosunku do roku 

bieżącego, natomiast nie ma to odzwierciedlenia w potrzebach.  
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Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że z tego co wynika to dochody powinny 

wzrosnąć o 4 mln. zł. w przyszłym roku. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że powiat gołdapski dysponował 

wysokimi dochodami, ponieważ Nowy Ład umożliwił pozyskanie środków na wydatki 

majątkowe. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że to jak będzie kształtował się 

przyszły rok, będzie wiadome w trybie późniejszym. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

 

Ad.7f 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia przez Powiat Gołdapski pomocy finansowej 

Gminie Gołdap /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 19 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska poinformowała,  

że Burmistrz Gołdapi w dniu 6 września 2024 r. zwrócił się do Starosty  Gołdapskiego  

się z prośbą o przyznanie przez Powiat Gołdapski  pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

w wysokości 720 000 zł na zmniejszenie udziału środków własnych gminy przy realizacji 

inwestycji gminnych tj.:  przebudowa drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały w ramach programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 (planowany termin zakończenia inwestycji  

to listopad 2024 rok). Szacunkowy koszt przebudowy drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały 

wynosi 1 578 1783,29 gdzie dofinansowanie w wysokości 63,63% wynosić będzie 920 106 zł. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
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Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia przez Powiat Gołdapski pomocy finansowej Gminie 

Gołdap. 

 

Ad.7g 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska  przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia przez Powiat Gołdapski pomocy finansowej 

Gminie Gołdap /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 20 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani Marta Wiszniewska poinformowała,  

że Burmistrz Gołdapi w dniu 6 września 2024 r. zwrócił się do Starosty Gołdapskiego 

się z prośbą o przyznanie przez Powiat Gołdapski  pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

w wysokości 720 000 zł na zmniejszenie udziału środków własnych gminy przy realizacji 

inwestycji gminnych tj.: przebudowa ulicy Polnej w Gołdapi w ramach rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg (planowany termin zakończenia inwestycji to kwiecień 2025 rok). Wartość 

przebudowy ulicy Polnej w Gołdapi wynosi 2 750 849,79 przy dofinansowaniu 50% kosztów 

kwalifikowanych w wysokości 1 375 424,89zł. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami za, przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia przez Powiat Gołdapski pomocy finansowej Gminie 

Gołdap. 

 

Ad.8 

Sprawy bieżące nie zgłoszono. 

 

Ad.9 

Wolne wnioski nie zgłoszono. 

 

Ad.10 

Wnioski Komisji nie zgłoszono. 
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Ad.11 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Piotr Mościński podziękował za pracę  

oraz przybycie i zamknął V (5) posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 27 stron kolejno ponumerowanych. 

 

 

                Przewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                        Piotr Mościński   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 17.09.2024 r. 


